

Noter fra beboermøde, Kattehale Torsdag den 16. marts 2017

Diskussion vedr. etablering af vejlaug

- Claus Markussen (VTV 11) giver kort status omkring situation siden sommeren 2015, hvor Ib Hallbæck, som de sidste mange år har varetaget forpligtigelser vedr. vejvedligehold, desværre gik bort.
 - Kassebeholdning – ca. 32.000,- dags dato – står p.t. på en konto oprettet i Claus's navn, indtil der oprettes en "fællesskabskonto" i forbindelse med etableringen af et vejlaug.
 - Der er udført 1 snerydning denne vinter - 2500,- pr. rydning
 - Snerydning finder sted når der falder imellem 10-15cm sne. Sne-ryderen Michael Boring bestemmer i stort omfang selv hvornår det er nødvendigt.
 - Kontoen bruges derudover til indkøb af grus til Kattehalevejens grus-del. En bunke grus koster ca. 3500,-
- Flemming Grøfte (KHV 51) omdeler og fremlægger sit bud på hvordan et vejlaug evt. kunne skrues sammen.
- Forslaget diskuteres kort, og der nævnes en del synspunkter for/imod de enkelte punkter.
- Det besluttet at det er på tide at trække en streg i sandet, og etablere et vejlaug der skal udarbejde en række forslag som dernæst kan sendes til afstemning blandt områdets beboere.
- Som yderligere input til vejlaugets opgaver, fremfører Daniel Nakskov (KHV 15) et forslag om at gøre en aktiv indsats for at sænke farten i området generelt. Der er stor opbakning for dette, og der er udbredt enighed om at opsætning af fartskilte er en god ide – specielt af hensyn til de mange gæster til diverse spejderhytter.
- Jens-Ole (KHV 39) bekræfter at der er en fartgrænse på 30 km/t. Han har været i kontakt med færdselspolitiet, og beretter at de gerne kommer ud og laver fartkontrol såfremt vi har en tydelig skiltning.
- I forlængelse af ovenstående bliver nævnt at det skal undersøges hvorvidt vi har mulighed for støtte til skilte fra kommunen. Det nævnes endvidere at det ville være en god idé at undersøge, hvorvidt kommunen kan bidrage til vejvedligehold ifbm. forventet (rekreativ) trafikforøgelse i området ved opførsel af de nye boliger i Ny Bløvstrød
- Jens-Ole Lyngby (KHV 39) og de øvrige fremmødte fra FHV meddeler at de har en vejhøvl som de gerne vil dele med området. Dog skal der skaffes adgang til en traktor som kan trække høvlen.
- Michael (KHV 24) nævner at han har stor erfaring med etablering og vedligehold af asfaltveje, fra hans tid som vejteknisk chef ved Københavns og Ballerups kommune, og at vi bør undersøge hvad det vil koste at overfladesikre asfaltvejen inden for få år. Dette er nødvendigt for at sikre at vejen kan holde de 15-20 år som en ny asfaltvej normalt garanteres.
- **Claus M, Flemming, Daniel og Jens-Ole melder sig til at etablere vejlaug.**

Diskussion om behovet for etablering af et "fiberlaug"

- Martin Kremmer (VTV 7) fremlægger kort info om de foreliggende muligheder for statsstøtte.

DANIELNAKSKOV@GMAIL.COM

- Ved håndsoprækning i forsamlingen, er der fuld opbakning for at stå sammen om at lave en fælles ansøgning til Statens Bredbåndspulje.
- Et par af områdets beboere nævner at de allerede (med stort besvær) har fået etableret fiberforbindelse.
- Det forslås at man undersøger mulighederne for at drage nytte af etableringen af Ny Blvstrød området, hvor der sandsynligvis bliver nedgravet en fiberforbindelse.
- Det fremhæves at vi skal have så stor en opbakning som muligt for at øge chancerne for at få tilskud – fra både stat og kommune. Det nævnes derfor at alle fremmødte skal drøfte emnet med de af deres naboer som ikke var fremmødt.
- **Bjørn Søbereg (LBS 4) og Jens-Ole Lyngby (KHV 39), Carsten Ottosen (FHV 9) og Martin Kremmer (VTV 7) melder sig etablering af et fiberlaug.**
- Michael (KHV24) melder sig om faglig konsulent til fiberlauget

Diskussion om behovet for etablering af et beboerlaug

- Claus Villumsen (LBS 10) fremlægger idéen om at etablere et laug der samler alle beboer i området – som en paraply over de andre laug.
- Vibeke Bjerregård (KHV 39) fremlægger forslag om at vi gør brug af Facebook til at diskutere diverse forslag og evt. lave afstemninger. Det fremhæves at kommunen ligeledes kan gøre brug af disse grupper, når der er behov for at få kontakt til området som en "enhed"
- Vibeke beretter ligeledes at hun allerede har oprettet en lukket og en åben gruppe som vi kan anvende.
- Af hensyn til de beboere som ikke har Facebook, så melder Bjørn Biener (VTV 10a) sig til at lave en hjemmeside for Kattehale.
- Det forslås at man et par gange om året afholder en samling af beboer, til at drøfte eventuelle tiltag i området – f.eks. med indlæg fra forskellige embeder det opererer i Kattehale (Naturstyrelsen, kommunen, forsyningen osv.)
- Det forslås endvidere at vi etablere en festgruppe som en del af beboerlauget - således at vi i fremtiden kan mødes et par gange om året, så vi kan lære hinanden lidt bedre at kende.
- **Louise Nakskov (KHV 15) og Anne-Sophie Staack (KHV 13) melder sig som de primære drivkræfter til festgruppen**
- **Vibeke B, Bjørn B, Claus V, Lene Irlind (VTV 11), og Lars-Peter Andersen (FHV 1) melder sig til at trække læsset i det overordnede beboerlaug**